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Neću vas ostaviti kao
siročad

„Neću vas ostaviti kao siročad”
– ove su mi riječi pale na pamet
pri kraju ovog pontifikata.
Benedikt XVI ne napušta nas
kao siročad, jer njegova učenja,
njegove poduke, još žive; jer s
nama je u svojim molitvama

7.03.2013.

Članak objavljen u ABC na
Španjolskom, autor biskup Javier
Echevarria, o Benediktu XVI i
njegovim učenjima.



„Neću vas ostaviti kao siročad” (Iv
14:18), rekao je Krist svojim
apostolima. obećao im je poslati
Duha Svetoga, koji će ih učiniti
potpunijom djecom Boga Oca. „Neću
vas ostaviti kao siročad” – ove su mi
riječi pale na pamet pri kraju ovog
pontifikata. Benedikt XVI ne napušta
nas kao siročad, jer njegova učenja,
njegove poduke, još žive; jer s nama
je u svojim molitvama i očinskom
ljubavi; jer njegova ljubav prema
Dobrom Pastiru svakim danom
postaje sve jača; i konačno, jer će
Duh Sveti nastaviti voditi svoju
Crkvu po novom Papi.

Benedikt XVI, u bogatstvu svojih
naučavanja, pokazuje prilično
izvanredan kapacitet predstavljanja
profanih istina jednostavnim
riječima. Preuzeo je ideju trenutne
“zamračenja Boga” kako bi nas
pozvao da iznova otkrijemo značenje
Boga Stvoritelja i Otkupitelja, koji u
svijetu uvijek djeluje.



Snažno nas je podsjetio da je ljubav
sama bit Boga i prema tome, ona je
razlog ljudskog postojanja i
putovanja - putovanja koje, u ovoj
Godini vjere, pronalazi čvrstu
uporišnu točku u Katekizmu
Katoličke Crkve i njegovom 
Kompendiju, plodovima Drugog
vatikanskog koncila u kojem je
sudjelovao također i kardinal
Ratzinger. Katekizam Katoličke
Crkve nas poziva da Crkvu
razmatramo i osjetimo kao
zajedništvo svetaca, u kojem se nitko
od krštenika ne osjeća neželjeno i
gdje u istini učimo prakticirati
milosrđe.

U homiliji koju je održao na
otvorenju svojega pontifikata,
Benedikt XVI pozvao nas je na
putovanje prema bliskom osobnom
prijateljstvu s Bogom Sinom, jer o
tome ovisi sve drugo. Bog nam govori
i odgovara na naša pitanja; nikada ne
prestaje prilaziti nam. Sjećam se



kako je, za kanonizaciju svetog
Josemarije, tadašnji kardinal
Ratzinger raspakirao značenje
termina "Opus Dei", Djelo Božje:
duboko je značenje ovih riječi da
pustimo Boga djelovati, jer živjeti kao
kršćani većinom znači tražiti
Kristovu milost i njegovu ljubav u
našim životima.

Ovo također upućuje na dubinu
njegovih razmišljanja o duhu
liturgije, koja izražava blisku vezu
između Riječi i Euharistijskog kruha,
uz dodavanje esencijalne dimenzije
adoracije koja podiže cijelo pitanje u
viši plan i rješava tolike argumente.
Naše sudjelovanje u Euharistiji
primarno je nutarnje, jer u liturgiji
Bog preuzima inicijativu, a ne mi;
ono što mi u Misi osjetimo jest
“performativno”, uvijek novo, jer nas
Krist preobražava.

Na kraju jednog iscrpljujućeg radnog
dana, jedan od bliskih suradnika



Pape Ivana Pavla II jednom ga je
zamolio da ne radi toliko. Njegov je
odgovor bio: "Nakon jednog Pape,
dolazi drugi." Upravo zato, i danas,
mirni smo i puni nade, u rukama
naše Gospe, Majke Božje i naše
Majke. Petrova će Stolica uvijek biti
izvor i temelj Crkvenog jedinstva, i
čvrsta referentna točka za svijet.

Papa je slobodno donio svoju odluku,
nakon što ju je detaljno razmotrio
kroz molitvu, za dobro Crkve, tako
mi sinovskim poštovanjem i ljubavi
primamo tu tužnu vijest. Benedikt
nas XVI uvjerava kako će nam
nastaviti pomagati molitvom,
molitvom na koju se svi sinovi i kćeri
Crkve mogu osloniti potpunim
povjerenjem, baš kako smo to i činili
tijekom godina njegova pontifikata.

Zahvaljujem Bogu za različite prilike
kada me je Benedikt XVI primio kao
Prelata Opusa Dei. Sada sam dirnut
kada se sjetim njegove



jednostavnosti i pristupačnosti,
njegove tople dobrodošlice, njegovog
kapaciteta slušanja, i njegovog
ljubaznog interesa za novosti u
širenju apostolske inicijative
Prelature. Osjetio sam njegovu
pažnju - onu pažnji istinskog
sveučilišnog profesora - kada bi mu
govorili o projektima intelektualnog
tipa, ali jednako tako i o radovima u
službi smrtno bolesnih, ili ljudi u
različitim poteškoćama.

Kako se vidi u snimljenim njegovim
audijencijama, Papa nije oklijevao
uzeti vaše ruke u svoje jednom
očinskom gestom dok biste s njim
razgovarali, prenoseći ohrabrenje,
ljubav i potporu, pažljivo i strpljivo.
On je zaista i bio otac, koji se
intenzivno radovao evangelizaciji
koju provode kršćani diljem svijeta.

Jedne druge Kristove riječi mi
spontano dolaze na pamet: „Tako
dakle i vi: sad ste u žalosti, no ja ću



vas opet vidjeti; i srce će vam se
radovati i radosti vaše nitko vam
oteti neće.“ (Iv, 16:22). Nastavljajući
se na poziv koji nam je 17.veljače
uputio Benedikt XVI u Angelusu, već
se molimo za sljedećeg Papu.
Osjećamo li se kao siročad? Ne! Duh
Sveti djeluje u svojoj Crkvi upravo
sada. Doći će drugi Petar, bacit će
svoje mreže, novi rimski biskup i
novi Otac obitelji djece Božje. A Papi
Benediktu XVI, koji će upravljanje
brodom svetog Petra predati svom
nasljedniku, iz dubine svoga srca
govorimo: "Hvala Vam, Sveti Oče!
Oprostite nam na tome što smo
ponekad ignorirali vaše pozive kao
Dobrog Pastira! Molimo vas da ne
prestanete pomagati čitavom Božjem
narodu bogatstvom svojim misli i
molitava! "
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